
 

  
 

Rondvraag D66 Woerden en CDA Woerden inzake maatregelen Jan Steenstraat 
 
 
Geacht college, 
 
Voor D66 en CDA is een veilige schoolomgeving van belang. Beide partijen zijn dan ook 
voorstander van verkeersmaatregelen die die veiligheid doen toenemen. Dat geldt met 
name ook voor de situatie aan de Jan Steenstraat, waar door het wijkplatform 
Schilderskwartier nadrukkelijk aandacht voor is gevraagd. Tijdens de vergadering van de 
Commissie Ruimte van 10 oktober heeft wethouder Van Tuijl toegezegd dat de gemeente 
bereid is om aanvullende verkeersmaatregelen te nemen en daarover in gesprek te gaan 
met de school en het wijkplatform. Tijdens de debatavond in de Plint op 19 februari jl. is 
echter gebleken dat er onduidelijkheid bestaat over de status van de toegezegde 
aanvullende verkeersmaatregelen en de besprekingen hierover. De fracties van D66 en 
CDA hebben daarom de volgende vragen: 
 

1. Kan de wethouder aangeven welke stappen er zijn gezet in de vijf maanden nadat 
de wethouder zijn toezegging heeft gedaan, en wat de stand van zaken op dit 
moment is? 

2. Kan de wethouder aangeven op welke termijn hij denkt dat er maatregelen kunnen 
worden genomen? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de fractie D66 Woerden   namens de fractie CDA Woerden, 
 
 
George Becht,     Ko Droogers, 
raadslid      raadslid 
 

 

 

 

 


